

---

## 1976 Alpine A110

---

Price	<b>USD 101 506</b> EUR 89 900 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1976	Interior colour	Black
Mileage	102 000 km / 63 380 mi	Condition	Original condition
Gearbox	Manual	Location	
Drivetrain	2wd	Fuel type	Petrol
		Exterior colour	Blue
		Car type	Coupé

### Description

---

Incredible story for this A110 Berlinette sold new in 1976 in Six Fours les Plages in the Var to an Alpine enthusiast who waited a little too long to buy his 1330 S Berlinette;  
In 1976 the 1300 S he had been dreaming of for years was no longer available in the Alpine catalog. He fell back on a V85 which transformed from the 1st year into a 1300 S with a 1300 Gordini engine, a 5 934 gearbox, big brakes and a big radiator.  
Following health problems he is forced to sell his Berlinette in 2010 while it had 90 000 kms of origin, One of his friends from the club bought it and continues to maintain it until now,  
Today it has 102 000 original kms.  
This marvel has all its original documentation:  
Order form, invoice, maintenance booklet, user manual, maintenance invoices.

Incroyable histoire pour cette Berlinette A110 vendue neuve en 1976 à Six Fours les Plages dans le Var à un passionné d'Alpine ayant un peu trop attendu pour s'offrir sa Berlinette 1330 S;  
En 1976 la 1300 S dont il rêvait depuis des années n'était plus disponible au catalogue Alpine. Il se rabattit sur une V85 qui transforma des la 1ere année en 1300 S avec un moteur 1300 Gordini une boîte 5 934, les gros freins et un gros radiateur.  
Suite des problèmes de santé il se voit contraint de vendre sa Berlinette en 2010 alors qu'elle avait 90 000 kms d'origine,  
Un de ses amis du club lui racheta et continu à l'entretenir jusqu'à maintenant,

Aujourd'hui elle affiche 102 000 kms d'origine.

Cette merveille a toute sa documentation d'origine :

Bon de commande, facture, carnet d'entretien, manuel d'utilisation, factures d'entretien.

Visible sur rendez vous dans le Var



---

<https://www.classicdriver.com/en/car/alpine/a110/1976/867267>

© Classic Driver. All rights reserved.